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VÝTISK ZDARMA 

Mikroregion Střední  PovltavMikroregion St řední Povltav íí  

Měsíčník pro Nový Knín, Chotilsko a MokrovratMěsíčník pro Nový Knín, Chotilsko a Mokrovratyy  

Sudovická ulice 

Novoknínský 
   zpravodaj  



 

Zastupitelstvo města Nový Knín 
zve na své zasedání,  
které se bude konat  

ve čtvrtek  
dne 17.9.2014 od 19.00 hodin 

v zasedací místnosti  
v podkroví radnice  

v Novém Kníně. 
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Vítání občánků  
- výzva radnice 

Narodilo se Vám miminko a máte zájem o 
slavnostní vítání občánků? 

Stačí oznámit jméno a datum narození 
dítěte, jména rodičů a adresu trvalého poby-
tu telefonicky na č. 318593015, nebo e-
m a i l e m  n a  ad r e s u :  j an a . r a m -
bouskova@mestonovyknin.cz. Oznámení 
můžete učinit také osobně v kanceláři mat-
riky na MěÚ Nový Knín u paní Rambous-
kové nebo paní Černé. 

Předpokládaný termín příštího slavnostní-
ho vítání je v měsíci říjen.  

Pozvánka 

Vzhledem k zájezdu do obce Ledro bude v pátek 11. a v pondělí 14. září 
2015 omezen provoz Městského úřadu v Novém Kníně. Nebude k dispozici 
matrika, správa hřbitovů a kancelář starosty. 

Od ledna do června 2015 se nasbíralo 1277 kg víček. Tímto bych chtěla poděkovat 
školkám a školám – Dobříš, Malá Hraštice, Mokrovraty, Nečín, Nový Knín a Rosovice, 
Obcím Čím, Mokrovraty, Stará Huť a Městu Nový Knín a také všem ostatním, kteří se 
na sběru víček podílejí. Peníze budou použity na lázně, hipoterapii, fyzioterapeuta. Víč-
ka sbíráme dál. 

 Děkuji, maminka Kubíka 

 
 
 
 

V tomto měsíci mají své kulaté jubileum 

pan  Tomáš Poslední, 

pan  František Pučan, 

paní  Danuška Brejchová 

a pan  Vladimír Šrámek 

Narozeniny slaví také 

paní  Hana Chlustinová 

a pan  Vladimír Holý 

Významné narozeniny slaví  

paní  Jitka Toupalová 

Hodně zdraví, optimismu a spokojenosti 
přejeme všem oslavencům. 

 

J u b i l a n t é  
m ì s í c e  z á ø í  

/měú/ 

Poděkování – víčka pro Kubíčka 

Upozornění 
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Poděkování 

Děkuji všem, kteří se přišli rozloučit na poslední cestě s mým manželem panem 
Jiřím Šimkem. 

Jaroslava Šimková 

Rád bych touto cestou poděkoval libčickým hasičům za gratulaci k mým narozeni-
nám a zároveň děkuji za přání  i panu starostovi a zastupitelstvu města.  

 Josef Businský  

Děkuji panu starostovi a zastupitel-
stvu za přání k narozeninám.  

Marie Macháčková 

Děkuji touto cestou panu starostovi a 
městskému zastupitelstvu za blahopřá-
ní k mým narozeninám.  

Václav Vimmer 

Ve dnech 22.7.-26.7.2015 se naše děti zúčastnily příměstského hasičského tábora 
v Libčicích. Chceme všem, co měli děti na starost, poděkovat za zodpovědný přístup 
k dětem. Zvláštní poděkování patří vedoucí mládeže ČHJ Libčice paní Janě Kolkové 
za úžasný nápad celotýdenní hry s názvem „Klíče  od pevnosti Boyard“. 

Rodiče zúčastněných dětí 
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Střední Čechy, region Brdy-Vltava, 20. srpna 
2015, autor: Brdy-Vltava o.p.s. 

Sociální fond regionu Brdy-Vltava je nový 
projekt, který nabízí řešení, jak podpořit stabili-
tu a udržitelnost fungující sítě sociálních služeb 
dostupných na našem území. Jejich existence je 
totiž ohrožena dlouhodobým podfinancováním, 
byť poskytují pomoc a podporu mnoha potřeb-
ným lidem, ať už se jedná o seniory, osoby tě-
lesně a mentálně postižené, ohrožené děti, rodi-
ny a další.  

Víte, nevíte? 
Kdo z nás může tvrdit, že nepotřebuje sociální 

služby? Nejspíš nikdo. Ty totiž pomáhají nejen 
lidem v nepříznivé životní situaci, kterou nedo-
káží řešit vlastními silami, ale také slouží nám 
všem. Především tím, že svojí činností přispíva-
jí ke snižování společensky nežádoucích jevů, 
jako je kriminalita, vandalismus, domácí násilí 
a další, vedoucích k destabilizaci společnosti, 
neboť porušují morální či právní společenské 
normy. Sociální služby tak pozitivně ovlivňují 
celospolečenské klima a svým významem jsou 
nenahraditelné. Proto by nás všechny měla zají-
mat jejich existence.  

„Přestože sociální služby mají nezanedbatelný 
společenský přínos, jejich udržitelnost je dlou-
hodobě velmi křehká. Finanční příspěvky ze 
strany státu na zabezpečení sociálních služeb 
jsou nedostatečné a poskytovatelé musí každo-
ročně zápasit o  přežití při získávání dalších 
prostředků na pokrytí reálných nákladů a udr-
žení provozu svých služeb v potřebné kapacitě 
a kvalitě,“ vysvětluje podstatu problému Mar-
kéta Dvořáková, ředitelka projektu. 

Dřív než bude pozdě 
Na financování sociálních služeb se podílí 

především stát, který poskytuje účelové dotace 
krajům na zajištění fungující sítě služeb 
v daném území. Výše tohoto příspěvku však 
zdaleka nepokrývá celkové provozní náklady 
poskytovatelů sociálních služeb na přímou péči. 
Předpokládá se, že i všechny obce by se měly 
podílet adekvátním příspěvkem z obecního roz-

počtu na dofinancování alespoň 10 % přímých 
nákladů vynaložených na sociální péči poskyto-
vanou lidem z místního regionu.  

Sociální fond regionu Brdy-Vltava proto před-
stavuje nový dotační systém, směřující všechny 
obce v regionu k zapojení do pravidelných pří-
spěvků na sociální služby tak, aby naplňovaly 
princip solidarity. „Tento sytém bude mít nepo-
piratelný přínos pro všechny zainteresované 
strany“, zdůrazňuje výhody projektu Markéta 
Dvořáková a dodává, „fond přispěje nejen ke 
zvýšení stability, ale také efektivity financování 
sítě sociálních služeb na našem území. Nabízí 
jednodušší systém sdružování finančních pro-
středků od přispěvatelů do jednoho centrálního 
bodu a jejich následnou distribuci směrem 
k poskytovatelům služeb. Ti už nebudou muset 
každoročně oslovovat svou žádostí o příspěvek 
jednotlivě každou z 31 obcí v regionu. Současně 
se uleví oběma stranám od nadměrné adminis-
trativy a ušetří peníze i čas, které mohou využít 
smysluplněji. Například jen v rámci administra-
tivy by se místo zhruba 400 žádostí vyřizovalo 
pouze žádostí 14.“ 

Do Sociálního fondu regionu Brdy-Vltava 
budou moci směřovat své příspěvky nejen obce, 
ale i podnikatelé a široká veřejnost. Projekt 
svým dobrým příkladem již inspiroval další 
regiony v České republice, které se snaží o za-
vedení tohoto systému do praxe. Více o sociál-
ních službách v regionu naleznete na http://
pomoc.brdy-vltava.cz/. 

 
Projekt je financován z prostředků Evropské-

ho sociálního fondu. Navazuje na aktivity 
MAS Brdy-Vltava, jejichž cílem je rozvoj regi-
onu a zlepšování kvality života ve venkovských 
oblastech z iniciativy a za účasti místních oby-
vatel. Aktuálně reaguje na výstupy Komunitní-
ho plánu sociálních služeb pro období 2013-
2017. V neposlední řadě pokračuje v kon-
tinuální podpoře aktivit obcí, poskytovatelů 
sociálních služeb i komunity regionu a klade 
důraz na spolupráci a partnerství na místní 
úrovni.  

Šance pro region Brdy-Vltava  
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Měsíc ve farnosti 

Měsíc září je začátkem nového školního roku, je také měsícem hlavního patrona naší vlasti svaté-
ho Václava a svaté Ludmily. Svaté Ludmile svěřujeme naše školáky, jejich rodiče a učitele. Svaté-
ho Václava prosíme, aby chránil naši vlast. Můžeme se i ve svých rodinách přidat k výzvě praž-
ského arcibiskupa kardinála Dominika Duky OP, který se každého 28. dne v měsíci od 16.15 ho-
din společně s věřícími modlí za národ ve Svatováclavské kapli katedrály sv. Víta, Václava a Voj-
těcha a pak v bazilice sv. Jiří na Pražském hradě u sv. Ludmily.  

Ke společné modlitbě se může každý přidat:  

MODLITBA ZA NÁROD 
Bože, Otče nás všech, děkujeme Ti za Čechy, Moravu a Slezsko – naši krásnou  

a úrodnou vlast. Děkujeme Ti, žes nám ji po staletí pomáhal chránit  
proti nepřátelům vnějším i škůdcům vnitřním. 

Prosíme Tě, dej i nám dnes potřebné vůdčí osobnosti všude, kde chybí.  
Dej všem dětem otce, matku a spořádaný domov a veď nás, abychom žili  

ve vzájemném porozumění a každý na svém místě po vzoru sv. knížete Václava  
zodpovědně konali svůj úkol.  

Staň se tak skrze Krista, našeho Pána.  
Amen. 

 

Ve farnosti máme dvě kaple svatého Václava - v Drevníkách a v Mokrovratech. V den svátku 
svatého Václava bude mše svatá u kaple v Mokrovratech 28. září v 17. 00 hod. Srdečně zveme! 
Hodina bohoslužby v Drevníkách bude včas oznámena. 

 

Rodiče dětí, kteří by chtěli náboženskou výuku pro své dítě, ať se přihlásí na faře nejlépe osobně 
nebo telefonicky 318 593 312. 
 

Přeji dobrý start do nového 
školního roku a ujišťuji o svých 
modlitbách. 

                                 Žehná P. 
Josef Andrejčák O.Cr. 
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Lidé z Dobříšska ušetřili přes 400 tisíc litrů ropy 
tříděním plastů 

AKTUÁLNĚ OD ČÁPA - první ročník tábora s ČÁPEM 

  Poslední týden července stála v Hranicích u Kozích Hor na zahradě rodiny Hru-
bých tři týpí, nebot´ se zde odehrával náš indiánský tábor Hiawatha. Skupinku tábor-
níků tvořilo šestnáct dětí od pěti do deseti let. Dětí odvážných, šikovných, zručných 
a zdatných, jak se sluší na malé indiány. Vždyť si také sami vytvořili oděvy a ozdo-
by, spali v týpí a uspěli v mnoha různých zkouškách. Nakonec se vydali i na váleč-
nou stezku proti bledým tvářím, která však skončila mírem a společnou oslavou. 
Členové indiánských kmenů Bojovilů a Šmenů si právem vysloužili za své činy orlí 
pera do čelenky. Dětem se na táboře líbilo a podle toho, co samy říkaly, by tam bý-

valy chtěly být i déle. Také si nikdo nestěžoval a nestýskal a vlastně asi ani nebylo kdy, neboť čas 
byl naplněn hrami, tvořením, vyprávěním a dobrodružstvím. Na zdaru celé akce má zásluhu řada 
nezištných pomocníků. Zejména je to majitel zahrady Štěpán Hrubý, jehož ochoty a důvěry, s kte-
rou půjčil svoji milovanou a opečovávanou zahradu bandě malých divochů pro jejich radostné 

řádění, si velmi vážíme. Indiánský tábor by nebyl 
zdaleka tak autenticky indiánský, nebýt týpí a 
dalšího vybavení, jehož půjčení zase zprostřed-
kovala Markéta Snopková, vedoucí Malých Tu-
láků. Děkujeme také Městu Nový Knín za zapůj-
čení stanu na jídelnu a Pile Nový Knín za dřevo 
na stoly a lavice. Zvláštní poděkování si zasluhu-
jí rodinní příslušníci dětí, kteří upekli a připravili 
pro tábor bábovky a jiné dobroty. Vzhledem 
k nadšení všech zúčastněných je téměř jisté, že 
první ročník nebude poslední. Nápadů je totiž 
pořád hodně.  
Maruška a Naty ve finále hry Trojnožka 

 

Téměř pět set zachráněných stromů, 135 tisíc nových pivních láhví nebo přes čtyři sta tisíc litrů 
ušetřené ropy - to jsou výsledky třídění odpadů na Dobříšsku za loňský rok. Lidé tu vyprodukovali 
přes 720 tun odpadu a dokázali naplnit téměř 22 tisíc barevných kontejnerů. 

Třídění odpadu se již za posledních pár let stalo běžnou součástí života obyvatel Dobříšska. Za 
rok 2014 vytřídili přes 720 tun plastů, papíru, skla a nápojových kartonů, což představuje téměř 22 
tisíc naplněných kontejnerů. Kdybychom je všechny postavili vedle sebe, utvořily by řadu dlouhou 
dvacet devět kilometrů.„Odpady z kontejnerů na třídění jsou následně odvezeny na speciální dot-
řiďovací linky, kde jsou ručně roztříděny na využitelné druhy a předány dalším zpracovatelům. 
Naopak odpad z popelnic už vytřídit nelze a je bez užitku odvezen na skládku," uvedla Kateřina 
Půlpánová, regionální manažerka společnosti EKO-KOM, a. s. s tím, že na výrobu běžných věcí 
kolem nás stačí překvapivě málo vytříděného odpadu. Například z padesáti PET láhví může být 
vyrobena nová fleecová bunda, z půl kila vytříděného skla vznikne nová sklenička a sedmdesát 
procent novin je vyrobeno ze starého papíru. Jeden kontejner plastů navíc uspoří až třicet litrů ro-
py. Na Dobříšsku to znamená, že jsme tříděním plastů uspořili přes čtyři sta tisíc litrů ropy. Zají-
mavá je také recyklace skla. Do sklářského kmene, směsi vstupních surovin pro výrobu skla, se 
přidává až 65 procent skleněných střepů z třídění odpadů. „Nejčastěji se střepy používají při výro-
bě láhví na nápoje. Kdyby se ze všeho skla ze zelených a bílých kontejnerů na Dobříšsku vyrobily 



 

dovolte, abychom Vás upozornili na právě 
probíhající projekt FCHSK zaměřený na pora-
denství a podporu rodin: „Farní charita Starý 
Knín pomáhá rodinám s dětmi i v roce 2015“.   
Tento projekt byl zahájen v květnu tohoto roku 
a bude pokračovat do prosince 2015. Zdarma 
nabízí rodinám s dětmi z Dobříšska, Hořovic-
ka a Sedlčanska individuální psychologické a 
právní poradenství, pomoc psychoterapeuta, 
poradenství speciálního pedagoga a pediatra. 
V rámci projektu pořádáme také semináře na 
téma: finanční gramotnost, právní minimum a 
zdravotní gramotnost. Zatím proběhly seminá-
ře o finanční gramotnosti, a to na Dobříši a 
v Hořovicích. 
  Proto pokud máte jakýkoli dotaz nebo potře-

bujete-li pomoc i Vy s řešením složité životní situace, jež nastala ve vaší rodině, neváhejte a kon-
taktujte nás, jsme tu pro Vás. O radu nebo odkaz na konzultaci s odborníkem žádejte na tel. čísle 
730 925 459 nebo na e-mail adrese: poradenstvi@socialnipece.cz.  

Máte-li konkrétní dotaz na pediatra, můžete využít emailovou adresu dětské lékařky MUDr. Věry 
Fialové: vera.f@volny.cz. 

Kontaktním místem na Dobříši je obchůdek „Rukama nohama“, Nám.Míru 231. 
Využijte této příležitosti a přijďte se zdarma poradit s odborníkem. K dnešnímu dni oslovilo naše 

odborné poradce již více jak 60 rodin!  
Naším cílem je být nápomocni při zvyšování a udržení stability rodinných vztahů.  
Děkuji za pozornost. 
M. S. 

Aktivity projektu Farní charita Starý Knín pomáhá rodinám s dětmi i v roce 2015 jsou podpořeny 
z dotačního programu Rodina a ochrana práv dětí MPSV. 
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například nové láhve na pivo, bylo by jich 135 tisíc," dodala Kateřina Půlpánová. 
Kontakt:  
Šárka Nováková 
tisková mluvčí společnosti EKO-KOM, a.s.        
novakova@ekokom.cz 
tel.: 602 186 205 
www.ekokom.cz, www.jaktridit.cz 

Vážení členové rodin,  

 

ZAHRADA – SERVIS 

Provádíme veškeré  
níže uvedené práce: 

-   Realizace a údržba zahrad 

-   Péče o ovocné stromy - jarní řez 

-   Vysekávání a vyřezávání náletů 

-   Prořezávání a kácení stromů 

-   Údržba živých plotů 

-   Údržba trávníků 

-   Drobné zednické  

                      a truhlářské práce 

 

Tel: 736 777 069 
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Chotilský 
    zpravodaj   

 

Chotilský 
    zpravodaj   

Zastupitelstvo obce na zasedání 
dne 10. 8. 2015 jednalo zejména ve věcech: 

 

● Protokoly z jednání o vývazištích se státní 
plavební správou 

● Sdělení KÚ o stavu podaných žádostí o dotaci 
na úpravnu vody a vybudování komunikace 

● Potvrzení o převzetí vozidla – cisterny na 
pitnou vodu 

● Grafický návrh malované mapy v projektu 
Příbramsko 

● Pozvánka na jednání o manipulačním řádu 
vodního díla Orlík 

● Nařízení státní veterinární správy k opatření 
prevenci a tlumení moru včelího plodu 

● Rozhodnutí MěÚ Dobříš o povolení užívání 
vrtu Ch3 a Ch4 v Chotilsku 

● Rozhodnutí MUNK - stavební povolení pro 
úpravu hospodářského objektu v Prostřední 
Lhotě 

● Min. vnitra – žádost o sdělení, zda je obec 
veřejným opatrovníkem 

● Státní pozemkový úřad – ukončení inkasová-
ní nájemného z pozemku parc. č. st. 23/12, k.
ú. Prostřední Lhota 

● Oznámení o změně vlastníka - Velkostatek 
Prostřední Lhota č.p. 1 

● Informace Min. vnitra o připravované centrál-
ní evidenci přestupků 

● KÚ – vyrozumění o odvolání a žádost o vyjá-
dření ve věci schválení Manipulačního řádu 
vodního díla Orlík 

● Státní pozemkový úřad – vyjádření se k poža-
davku týkající se pozemku parc. č. 233, k.ú. 
Hněvšín 

● Informace k uzavřené smlouvě mezi ČR a SR 
o spolupráci na úseku evidence obyvatel 

● Návrh opatření obecné povahy – program 
zlepšování kvality ovzduší 

● Zkušební řád ke zkušebnímu provozu úprav-

ny vody 
● Pozvánka na XI. Setkání starostů a místosta-

rostů obcí Středočeského kraje 
● Rozpočtové opatření č. 7 k rozpočtu obce na 

rok 2015 
● Regulační opatření „zákaz napouštění bazénů 

a zalévání pitnou vodou“ v Obci Chotilsko 
● Nabídku na vypracování studie okružních 

křižovatek v Chotilsku a Prostřední Lhotě 
● Žádost paní A.M. o odkoupení části pozemku 

parc. č. 462/4, k.ú. Chotilsko 
● Nabídku na opravu místní komunikace směr 

Prostřední Lhota – Kobylníky 
● Cenovou nabídku na zřízení chodníku pro 

pěší z recyklátu v Prostřední Lhotě 
● Žádost o stanovisko k projektové dokumenta-

ci skladového a administrativního areálu BKS 
DECOR v Chotilsku 

● Žádost M.R. o koupi části pozemku parc. č. 
442/1, k.ú. Křeničná 

● Žádost o vyspravení obecní komunikace smě-
rem do chatové osady V ráji 

● Návrh smlouvy mezi ČEZ Distribuce, a.s. a 
Obcí Chotilsko na změnu hodnoty jističe u 
odběrného místa hřiště Prostřední Lhota 

● Stížnost na rušení nočního klidu, nepořádek 
ve společných prostorech a neoprávněný od-
běr vody v bytovém domě Prostřední Lhota 
22 

● Nabídku společnosti FABOK spol. s r.o. na 
odkoupení cisterny na pitnou vodu o objemu 
2,4 m3 v hodnotě 50.000,- Kč 

● Protokol z otvírání obálek a hodnocení nabí-
dek na akci „Oprava hasičské zbojnice 
v Záborné Lhotě“ 

● Návrh na změnu obecně závazné vyhlášky č. 
3/2009 o místních poplatcích, a to především 
oddíl IV. čl. 13 bod 3 

● Žádost o křovinořez na obecní úřad (pro pra-
covní četu) a o kompresor pro SDH Chotilsko 

Zprávy ze zasedání zastupitelstva obce 



 

● Žádost o vypracování projektové dokumentace k vodovodu Chotilsko – Prostřední Lhota – 
Mokrsko 

-OÚ- 

Čištění komínů na správním území Obce Chotilsko proběhne letos v sobotu 26. září, 
v neděli 27. září a v pondělí 28. září. Zájemcům o vyčištění komínů před zimním obdo-
bím nebo o revizi komínu sdělujeme, že si mohou návštěvu kominíka sjednat nejpozději 
do 23. září na Obecním úřadu v Chotilsku osobně nebo na telefonu č.: 318 543 958.  
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Měsíce červenec a začátek srpna letošního 
roku byly ve znamení extrémně vysokých 
teplot a velmi nízkých (nebo spíše žádných) 
dešťových srážek. V důsledku toho se obyva-
telé Mokrska a části Prostřední Lhoty ocitli 
dva dny úplně bez vody a několik dalších dnů 
pouze v jakémsi „omezeném“ režimu. Voda 
tekoucí z obecního vodovodu neměla žádný 
tlak, tekla špinavá a dodnes platí omezující 
opatření jako zákaz zalévání zahrad, mytí aut, 
napouštění bazénu… V době největších veder 
tedy nezbývalo většině z nás nic jiného, než 
jen bezmocně koukat na sluncem spálené za-
hrady a počítat ztráty – a to nejenom finanční, 
ale i citové neboť pro mnohé z nás je budová-
ní okrasných, zeleninových, bylinkových a 
ovocných zahrad velkým koníčkem a místem, 
kam chodíme relaxovat po namáhavém pra-
covním dni. O to větší bylo překvapení a ná-
sledně radost, když členové SDH Chotilsko 
rozváželi dvakrát týdně hasičskými cisternami 
užitkovou vodu určenou právě k tomu, aby 
nedošlo k totálnímu zničení zahrad, jejichž 
majitelé nemohli používat pitnou vodu 
k zalévání. Za všechny, kteří se rozvozu vody 
zúčastnili, patří poděkování především p. Vítu 
Šiškovi, který byl u všech rozvozů vody, i 
když se rozvozy konaly v podvečerních hodi-
nách a o víkendu.        

-zástupci spokojených občanů-  

  V sobotu 12. září 2015 
se koná tradiční turistic-

ký pochod „Krajem kamenů v okolí Petrovic“. Po-
chod pro pěší je v délce 9, 14, 24 a 28 km, lze využít i 
cyklotrasy v délce 30, 50 a 75 km. Pěší vede na jiho-
východ Petrovicka, přes kamenného Kněze u Hrazan, 
okolo památné Kubíkovy borovice, tajuplným vr-
chem Králov, do Obděnic s tvrzí J. Krčína. Tradičně 
půjde přes Husovu kazatelnu k jeskyňářům na Mele-
ně. Jeskyňáři pro návštěvníky připravili nejen občer-
stvení, ale i pro mládež atraktivní jízdu na laně a pro-
hlídku Divišovy jeskyně. 

Cyklotrasy vedou směrem k Vltavě, na hrad Zví-
kov, Orlickou přehradu a rozhlednu Onen Svět. Pro 
všechny účastníky pochodu platí sleva na vstupné na 
rozhlednu Hodětín na Kuníčku. Prezentace, start a cíl 
ve škole v Petrovicích.  

Další pochod, který se koná v sobotu 12. 9., je „Přes 
čtyři zámky“ v Týnci nad Sázavou. Místo startu a cíle 
v Bisportu Týnec nad Sázavou, trasy pro pěší v délce 
7, 15, 23, 35 a 50 km.  

Více o akcích na www.kct.cz                      -OÚ- 

Rozpis IV. třída skupina „B“ – podzim 2015:  
kolo datum den  hodina                                mužstvo 
 1.    22.08. So                Prostřední Lhota                   - xxx (volno) 
 2.    29.08. So   17:00    Prostřední Lhota                   - TJ Sokol Dublovice „B“  
 3.    06.09. Ne   10:15    TJ Vltavan Hříměždice „B“ - Prostřední Lhota 
 4.    12.09. So   17:00    Prostřední Lhota                   - TJ Krásná Hora „B“ 
 5.    19.09. So   16:30    TJ Tatran Sedlčany „C“       - Prostřední Lhota  
 6.    26.09. So   16:30    Prostřední Lhota                   - SK Vysoký Chlumec 
 7.    04.10. Ne   16:00    TJ Sokol Jesenice                 - Prostřední Lhota  
 8.    10.10. So   16:00    Prostřední Lhota                   - TJ Sokol Kosova Hora 
 9.    17.10. So   15:30    TJ Sokol N. Ves p. Pl. „B“  - Prostřední Lhota                  
10.   24.10. So   14:30    Prostřední Lhota                   - TJ Sokol N.Ves p. Pl. „C“ 
11.   31.10. So   14:00    FC Kňovice                          - Prostřední Lhota                  
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Zemědělská společnost Dobříš, spol. s r.o. 
se sídlem Příbramská 506, 263 01 Dobříš 

vyplácí 
ve dnech 01.09. – 10.09.2015 

v době od 8:30 do 14:30 hodin 
nájemné za pozemky 

v kanceláři společnosti na výše uvedené adrese. 

Poděkování členům SDH Chotilsko 

 Tipy na výlety 

Pravidelná kontrola komínů  



 

Milí spoluobčané, léto se pomalu chýlí ke konci, pryč jsou prázdniny a čas dovolených. Věříme, že 
jste si přes léto odpočinuli a nabrali dostatek sil na zvládání každodenních povinností a starostí. Přeje-
me Vám k tomu hodně elánu a dětem úspěšné vykročení do nového školního roku.  

Danielle Steel       Nádherný život (romantika) 
Jude Deveraux      Proměny srdce (romantika) 
Nora Robertsová   Srdeční případ (romantika) 
Jeffery Deaver      Říjnový seznam (krimi) 
John Lutz              Šílenství (krimi) 
Jo Nesbo               Krev na sněhu (thriller) 
Petr Šabach           Rothschildova flaška (český román) 
Lars Kepler           Stalker (thriller) 

Nové knihy v knihovně Mokrovraty  

Téměř pět set zachráněných stromů, 135 tisíc nových pivních láhví nebo přes čtyři sta tisíc litrů 
ušetřené ropy - to jsou výsledky třídění odpadů na Dobříšsku za loňský rok. Lidé tu vyprodukovali 
přes 720 tun odpadu a dokázali naplnit téměř 22 tisíc barevných kontejnerů. 

 
Třídění odpadu se již za posledních pár let stalo běžnou součástí života obyvatel Dobříšska. Za 

rok 2014 vytřídili přes 720 tun plastů, papíru, skla a nápojových kartonů, což představuje téměř 22 
tisíc naplněných kontejnerů. Kdybychom je všechny postavili vedle sebe, utvořily by řadu dlouhou 
dvacet devět kilometrů. „Odpady z kontejnerů na třídění jsou následně odvezeny na speciální dot-
řiďovací linky, kde jsou ručně roztříděny na využitelné druhy a předány dalším zpracovatelům. 
Naopak odpad z popelnic už vytřídit nelze a je bez užitku odvezen na skládku," uvedla Kateřina 
Půlpánová, regionální manažerka společnosti EKO-KOM, a. s. s tím, že na výrobu běžných věcí 
kolem nás stačí překvapivě málo vytříděného odpadu. Například z padesáti PET láhví může být 
vyrobena nová fleecová bunda, z půl kila vytříděného skla vznikne nová sklenička a sedmdesát 
procent novin je vyrobeno ze starého papíru. Jeden kontejner plastů navíc uspoří až třicet litrů ro-
py. Na Dobříšsku to znamená, že jsme tříděním plastů uspořili přes čtyři sta tisíc litrů ropy. Zají-
mavá je také recyklace skla. Do sklářského kmene, směsi vstupních surovin pro výrobu skla, se 
přidává až 65 procent skleněných střepů z třídění odpadů. „Nejčastěji se střepy používají při výro-
bě láhví na nápoje. Kdyby se ze všeho skla ze zelených a bílých kontejnerů na Dobříšsku vyrobili 
například nové láhve na pivo, bylo by jich 135 tisíc," dodala Kateřina Půlpánová. 

 
Kontakt:  
Šárka Nováková, tisková mluvčí společnosti EKO-KOM, a.s.        
novakova@ekokom.cz, tel.: 602 186 205 
www.ekokom.cz, www.jaktridit.cz 

Lidé z Dobříšska ušetřili přes 400 tisíc litrů ropy tříděním plastů 
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OBEC MOKROVRATY 
Vás srdečně zve na 

 

PODZIMNÍ POUŤ 
 

v sobotu 19. září 2015 
 

před obecní restaurací na návsi 
pouťové atrakce 

od 14 hod. školní jarmark 
- pouťové koláče a zákusky  

od dětí ZŠ a MŠ 
 

Na grilování a taneční zábavu 
Vás zve Antonín Černý 
do restaurace U Josefa 

 

- staré barvy, motorové oleje, olejo-
vé filtry, brzdová a chladící kapalina, 
rozpouštědla, kyseliny, hydroxidy, 
detergenty a odmašťovadla, fotoche-
mikálie, staré léky, zbytky zahradní 
chemie, olověné aku baterie, mono-
články, zářivky 

 
SOBOTA  26. 9. 2015 

 
Mokrovraty, před obchodem 

13.33 – 13.43 hod. 
 

Pouště, náves 
13.48 – 13.58 hod. 

SVOZ  
NEBEZPEČNÉHO  

ODPADU 

V pondělí 28. 9. 2015 bude u kapličky v Mokrovratech sloužena od 17.00 hod. poutní mše svatá. 

Mše svatá v Mokrovratech 

Poděkování – víčka pro Kubíčka 
Od ledna do června 2015 se nasbíralo 1277 kg víček. Tímto bych chtěla poděkovat školkám a 

školám – Dobříš, Malá Hraštice, Mokrovraty, Nečín, Nový Knín a Rosovice, Obcím  Čím, Mokro-
vraty, Stará Huť 
a  Městu Nový Knín 
a  také všem ostatním, 
kteří se na sběru víček 
podílejí. Peníze budou 
použity na lázně, hi-
poterapii, fyzioterape-
uta. Víčka sbíráme 
dál. 
 

 Děkuji,  
maminka Kubíka 

 
 
 

 



 

Vážení spoluobčané, v případě zájmu o Vaši inzerci v Mokrovratském zpravodaji se ob-
racejte na elektronickou adresu obce : Mokrovraty@volny.cz do 20.-tého každého měsíce. 
Obec má právo na jazykovou i další korekturu, která nezmění smysl textu, včetně krácení 
textu.   

Vážení občané, děkujeme Vám za to, že se svými příspěvky podílíte na konečné podobě 
Mokrovratského zpravodaje. Žádáme Vás, abyste Vaše příspěvky posílali na OÚ Mokrovra-
ty (mokrovraty@volny.cz), a nikoli na MěÚ Nový Knín, a to pokud možno nejpozději do 23. 
dne příslušného kalendářního měsíce. 

Diakonie Broumov  -  sociální družstvo 

VYHLAŠUJE 

SBÍRKU  POUŽITÉHO  OŠACENÍ 
 

► Letního a zimního oblečení /dámské, pánské, dětské/ 
► Lůžkovin, prostěradel, ručníků, utěrek, záclon,  
► Látky (minimálně 1m2, prosíme, nedávejte nám odřezky a zbytky látek) 
► Domácí potřeby - nádobí bílé i černé, skleničky - vše nepoškozené 
► Vatované a péřové přikrývky, polštáře a deky 
► Obuv – veškerou nepoškozenou 
► Hračky – nepoškozené a kompletní 
► Peří, péřové přikrývky a polštáře 
► Menší elektrospotřebiče – mohou být i nefunkční 
► Knihy 

 
 

 

VĚCI, KTERÉ VZÍT NEMŮŽEME: 
► ledničky, televize, počítače, , matrace, koberce – z ekologických důvodů 
► nábytek 
► znečištěný a vlhký textil 

 
 
 
 

Sbírka se uskuteční  
od 7. 9. do 23. 9. 2015 na Obecním úřadě Mokrovraty 

v úředních dnech – pondělí  8.00 – 10.00, 15.00 – 17.00 hod.,  
středa  17.00 – 19.00 hod. 

 

Věci prosíme zabalené do igelitových  pytlů či krabic, aby se nepoškodily transportem. 
Bližší informace Vám rádi sdělíme:  

tel. : 318 593 812, 318 593 082 

Sbírka použitého oblečení 
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Několik vzpomínek na Pavlu Tichou 

Ta žena se v našem městě dlouho neohřála – jen nějaké dva roky jí zde byly souzeny. Objevila se 
zde nenápadně. A než někteří z nás stihli zaznamenat její přítomnost, ztratila se navždy. Odešla 
z našeho města i z tohoto tak zoufale bolavého a přitom tak opojně krásného světa. 

 

Jmenovala se Pavla Tichá, 
narodila se 1. března roku 
1968 a do Nového Knína se 
přistěhovala někdy v roce 
2012. V té době měla za sebou 
už hodně pestrý život. Léta 
pracovního vypětí, budování 
kariéry, cestování do dalekých 
míst této planety – a pak tázání 
se po smyslu toho všeho, poz-
ději umocněné příchodem osu-
dové choroby. Zlom, který by 
pro mnohé znamenal naprosté 
zoufalství a ztrátu smyslu vše-
ho, zde naopak znamenal nový 
začátek, kde všechny ty zkuše-
nosti, po jejichž smyslu se 
Pavla tak naléhavě tázala, náh-
le získaly nové uplatnění. 

Buďme však konkrétnější: po létech strávených v manažerských pozicích Pavlu postihl syndrom 
vyhoření a později – v květnu 2004 – jí byla diagnostikována rakovina prsu v pokročilém stadiu. 
Začala tak léta boje o každý další naplno prožitý den. Léta spojená budováním sdružení Amelie 
(název spolku byl inspirován francouzským filmem Amélie z Montmartru), které si vytklo za cíl 
podporovat – zejména psychicky – další podobně postižené lidi. Protože rakovina, to je nejen dia-
gnóza, ale i nápor na psychiku takto postižených a jejich okolí – a o tuto stránku oné choroby do té 
doby nikdo nedbal. Nemoc pro Pavlu zároveň znamenalo novou etapu hledání vlastní duchovní 
identity, které ji po mnohých oklikách přivedlo do lavic knínských kostelů. A také ke zpěvu ve 
staroknínském kostelním sboru. 

 

Už si nepamatuji přesně, kdy jsem se s Pavlou poprvé setkal, snad někdy v létě roku 2012. Bez-
pečně vím jen to, že to byla zásluha paní Tefrové, která se rozhodla nás seznámit. A tak začala 
naše setkávání. Nijak častá, limitovaná časovými možnostmi nás obou. Kdesi v mysli povlávají 
četné útržky vzpomínek, ucelený obraz z nich však těžko vytvořit. 

 

I když něco přece jen zůstalo. 
 

Vzpomínám si, že už někdy v létě 2012 jsme šli s Pavlou do letního kina. O který film se jednalo, 
jsem již spolehlivě zapomněl – v paměti mi však uvízlo, jak namáhavé pro ni bylo sejít zkratkou, 
která spojuje lokalitu Na skřivanech s Kozohorskou ulicí a ústí vedle domu rodiny Foltýnových 
(čp. 363). Byl to pro mě první doklad toho, že Pavlin zdravotní stav je opravdu špatný. 

 

A pak zde bylo několik cest do Jablonné nad Vltavou, kde měla Pavla ustájenou svou oslici 
Amálku a (tuším vypůjčeného) oslíka Teddyho. Zimní běhání s tím zvířectvem (včetně fenky Sun-
ny, kterou ovšem Pavla měla „ustájenu“ u sebe doma) po okolních loukách. Sněhu tehdy bylo dost 
pomálu, a tak i v lednu měli oslíci tu a tam co ukousnout. Jedno z těch setkání připadlo na 26. le-
den 2013 – den, kdy vrcholila vůbec první přímá prezidentská volba v české historii. A já jsem se 
jako na potvoru téhož dne rozhodl Pavlu seznámit se svými borotickými příbuznými. A tak jsme 
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chvíli v Jablonné zvířátka popásli a následně do Borotic vyrazili. Celá rodina byla zrovna soustře-
děna kolem televizoru, z něhož se právě linuly volební výsledky, a projevovala nad nimi – řekně-
me – ne právě frenetické nadšení. A nastávající pan prezident místy opravdu perlil. Nezapomenu-
telnými se tehdy staly především jeho slavné „softwarové kuličky“. Inu, jak se říká, člověk by ne-
měl používat cizí termity, když je nezná suterénně nebo není v bodré konvici... 

 

Jenže pak už to tak veselé nebylo. Setkání už bylo méně, a pokud si dobře vzpomínám, od doby, 
kdy Pavla přesunula své oslíky z Jablonné na Pouště, už jsme se u jejich pastvy nesetkali. 

 

Někdy v létě 2014 měla jít Pavla na další z četných operací. Před tímto krokem se ve staroknín-
ském kostele nechala zaopatřit na další cestu, ale k tomu lékařskému zákroku, pokud vím, už ne-
došlo. Přišel srpen 2014, už nevím, kolikátého to bylo – z mé strany ještě jeden pokus o telefonát – 
a z druhé strany zní značně zesláblý hlas... Ne, během tohohle hovoru si už nic příjemného neřek-
neme. A člověk najednou tuší, i když si to nechce připustit, že v tomhle životě nejspíš už nikdy. 
A pak pondělí 8. září 2014, kdy členové a členky kostelního sboru dostali zprávu, že už od před-
chozího pátku 5. září naši kolegyni Pavlu v tomto životě na tomto světě už nic netrápí a nebolí. 

 

Zbývá už jen epilog. Sedmnácté září 2014. U východu ze stanice metra Můstek stojí revizoři a 
kontrolují jízdenky, zatímco nedaleký kostel Panny Marie Sněžné se postupně plní. Spousta kvě-
tin, několik kněží, včetně staroknínského faráře Jozefa Andrejčáka. A v rakvi na katafalku Pavla 
Tichá, jíž osud dopřál něco málo přes čtyřicet šest let. Čtyřicet šest let, během nichž stihla vykonat 
dílo, na jaké se často nezmohou ani ti, jimž osud vyměřil dobu dvojnásobnou, ne-li ještě delší. 

Obřad se chýlí ke konci. K oltáři přistupuje jedna z Pavliných kamarádek, bere do ruky kytaru a 
začíná zpívat píseň Děkuji od Karla Kryla, kterou si zesnulá přála nechat na svém pohřbu zahrát: 

 

„Stvořil Bůh, stvořil Bůh ratolest, 
bych mohl věnce vázat, 
děkuji, děkuji za bolest, 
jež učí mne se tázat, 
děkuji, děkuji za nezdar: 
ten naučí mne píli, 
bych mohl, bych mohl přinést dar, 
byť nezbývalo síly, 
děkuji, děkuji, děkuji....“ 

 

Hlas se chvěje, rytmus i intona-
ce kulhají na obě nohy. Jenže za 
těchto okolností je to pochopitel-
né. Tohle není koncert, tohle je 
pohřeb blízkého člověka. Vzpo-
mínky se zadírají a je to znát... 
Ještě chvíle, ještě malá chvíle a rakev s tělem, ze kterého odešel život, míří z kostelních prostor. 
Dodnes nevím, na který hřbitov. Ale nakolik na tom záleží, pokud často nestíháme docházet ani 
k těm hrobům našich blízkých, které máme takřka za rohem? 

 

V sanatoriu na Pleši i v některých dalších podobných zařízeních se lze setkat s dobrovolníky 
spolku Amelie. Ti se snaží pomáhat ze dna těm, které postihlo některé z onkologických onemocně-
ní, případně jejich blízkým. Jejich existence je i zásluhou Pavly Tiché, od jejíhož odchodu z tohoto 
světa v září uplyne již rok. Do života našeho města jí sice bylo souzeno vstoupit jen na velmi krát-
kou dobu, ale i během ní zde stihla zanechat stopu, která by si rozhodně nezaslouží být hned tak 
zaváta. 

Miloš Hlávka 

 



 

V neděli 24.8.2015 proběhl již 8.ročník Pohádkového lesa v Libčicích. Již tradiční rozloučení 
s létem pro ty 
nejmenší  a 
letos i pro 
velké množ-
ství dospělých 
☺.   

Na pohádko-
vém lese jste 
mohli potkat 
22 pohádko-
vých postavi-
ček. Nově  
jsme měli 
pejska a ko-
čičku, u kte-
rých se pralo 
prádlo, a zno-
vu jsme obno-
vili např. Sně-
hurku a Po-
pelku. Pohádkovým lesem nám letos prošlo 214 dětiček  a věřte nevěřte skoro 600 dospěláků.  
Velice nás tak vysoká účast potěšila a těší nás, že i dospěláci se rádi vrací k nám  do pohádky.  

Velice bych chtěla poděkovat všem sponzorům, 
kteří nás letos podpořili a od kterých si děti od-
nesly spousty dárečků. Obzvlášť děkuji Městu 
Nový Knín a Obcím Chotilsko, Čím, Borotice a 
Korkyně za finanční podporu, bez které by to 
letos asi neklaplo. 
  No a velké poděkování také patří těm, kteří 
v pohádkovém  lese  nejsou  vidět.  A  to  je  ce-
lá „TECHNICKÁ ČETA“. Lidičky, kteří celý les 
přestěhují na louku a do lesa, kteří postaví občer-
stvení, trampolínu, stany a kteří pak vše zase 
uklidí. Samozřejmě nesmím zapomenout na po-
hádkové postavy. Velký dík všem, kteří odpoled-
ne bavili dětičky na celé pohádkové cestě.  

No a na závěr opět děkuji majitelům pozemků 
po celé délce a pan Karlu Jarošovi nejst., který 
opět největší část posekal.  

Co dodat. Za rok předposlední neděli v měsíci 
srpnu na shledanou v libčické pohádce. 

Jana Kolková         Foto : Radka Pipotová 

Fotky a video reportáž  opět naleznete na face-
bookových  stránkách Pohádkového lesa Libčice 
a nebo na http://libcice.rajce.idnes.cz/ a na strán-
kách http://www.regiotv.cz/. 
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Prode j  s l ep i ček 
Drůbež Červený Hrádek  

opět prodává slepičky snáškových  
plemen Tetra hnědá 

a Dominant ve všech barvách.  
Stáří : 14-19 týdnů. 

Cena  149-180,- Kč/ks.  
 

Prodej se uskuteční:   
23. září 2015    

Nový Knín  –  u firmy Elko – 17.15 hod  
 

Při prodeji slepiček 
-výkup králičích kožek 

-cena dle poptávky. 

Bližší informace :  
Po-Pá 9.00-16.00hod.  

tel. 601576270, 606550204,  
728605840 

Pohádkový les Libčice – 8.ročník 

 



 

Již druhý ročník příměstského hasičského soustředění proběhl ve dnech 22.7. – 26.7.2015 
v Libčicích. V místní hasičské zbrojnici se tak setkávalo 12 hasičských dětí a 3 dospěláci. Název 
letošního ročníku byl „Klíče od pevnosti Boyard“ a kdo viděl alespoň jeden díl této televizní 
soutěže, může tušit, co se pod názvem schovává. Proto se 2 družstva utkala v mnoha soutěžích, 
které měly vyzkoušet vytrvalost, souhru, trpělivost, odvahu a spoustu dalších dovedností našich 
dětí. Pro děti jsme měli letos připraveny 2 noční bojovky, a proto jsme dvakrát v hasičárně pře-
spali, což byl větší zážitek pro děti než pro vedoucí ☺. Samozřejmě nesměl chybět ani celodenní 
výlet, a to na Besednou.  

Při první bojovce musely děti změřit síly s Pánem temnot o poslední klíče. Obě družstva vybo-
jovala svých 7 klíčů od pevnosti, celkem tedy 14, a otevřela tak síň s pokladem. V sobotu tedy 
následoval boj o indicie, 
které otevřou cestu 
k pokladu. Celý den tedy 
děti bojovaly, aby večer 
při bojovce mohly před-
stoupit před otce FURA. 
Po uhodnutí hesla se před 
děti vysypal poklad 
(pytel kovových zátek), 
ve kterém byly ukryty 
poslední 2 klíče od truhli-
ček s pokladem. 

Soustředění se nám tedy 
opravdu vydařilo. Děti si 
opět vyzkoušely spousty 
věcí, které správný hasič 
musí umět, a u toho se i 
dobře pobavily.  

 No a potvrdilo se nám i 
pravidlo, že mezi hasiči 
je super parta.  

 
Jana Kolková  

– vedoucí mládeže  
ČHJ Libčice 
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Hasičské příměstské soustředění 
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Kentauři NK již počtvrté v PFL 
5. září 2015 vypukne již 4. ročník Příbramské florbalové ligy. Soutěž rok od roku nabírá na pres-

tiži. Přihlašuje se stále více kvalitních týmů se zkušenostmi z oficiálních nižších lig. Letos se sou-
těže zúčastní 18 týmů z okolí Příbrami, mezi kterými nemůže chybět ani náš tým. Pořadatelé se 
rozhodli pro nový systém, kdy je pouze jedna skupina, ve které se utká každý s každým, poté ná-
sleduje rozdělení ligy na skupinu o Prezidentský pohár a skupinu o postup do play off. 

Minulou sezonu jsme jasně ovládli divizi B a vyhráli pohár za základní část. Díky tomu jsme se 
kvalifikovali do play off z výhodného prvního místa. Cesta za třetím titulem mistra ligy se bohužel 
nekonala. Osmifinále a čtvrtfinále jsme prošli bez zaváhání. V semifinále na nás čekal velmi těžký 
soupeř FBK Ježci Rožmitál, se kterým jsme se dvakrát setkali až ve finále a vždy zvítězili. Tým 
FBK Ježci Rožmitál hraje mimo PFL i oficiální florbalovou soutěž, ze které hned první rok doká-
zal postoupit do vyšší ligy. Semifinále bylo neuvěřitelně vyrovnané a pro diváka atraktivní. Hrálo 
se na tři vítězné zápasy. Po prvních dvou zápasech jsme prohrávali už 0:2 na série a vidina finále 
byla velmi daleko. Poté jsme se jako tým semkli a jelikož jsme neměli co ztratit, hráli jsme jak 
nejlépe umíme a s potřebnou dávkou štěstí jsme dokázali stav série otočit z 0:2 na 3:2 a postoupit 
do finále PFL. Po výsledcích 4:5, 4:5 po SN, 7:2, 5:4 po SN, 5:2. 

Celé play off bylo věnováno nemocnému chlapci jménem Davídek. Po dobu play off lidé mohli 
přispívat na jeho nezbytné lékařské zákroky. Naši fanoušci a hráči vybírali mezi sebou dobrovolné 
částky protože chtěli pomoci tam, kde je to zapotřebí.. K finálovému dni se příspěvky vybrané 
mezi fanoušky a hráči Kentaurů NK vyšplhaly na neuvěřitelnou sumu 6.000 Kč. V den finálového 
zápasu byl malému Davídkovi předán symbolický šek a hotovost včetně šály našeho týmu.  

Ve finále nás čekal největší favorit ligy FBC Mobydicks. Tento tým se skládá z několika hráčů, 
kteří okusili účast ve druhé nejvyšší soutěži v ČR a v jiných nižších soutěžích. Proto je jejich druž-
stvo velmi silné a kvalitou převyšuje většinu týmů PFL. Zápas jsme začali velmi špatně a po dvou 



 

vyloučeních jsme prohrávali hned od úvodu 0:2. První dvě třetiny jsme se nedokázali dostat do 
svého rytmu hry a bylo to znát. Až třetí třetinu se nám podařilo dostat do hry. Ale vyhrát jsme již 
nedokázali. Finálový zápas jsme prohráli 4:8.  

I přes tuto prohru jsme nejúspěšnější tým PFL za odehrané tři sezony. Jsme dvakrát mistrem ligy 
a jednou vicemistrem. Také jsme dokázali dvakrát vyhrát základní část a získat individuální ceny, 
jako například náš brankář Michal Lomoz, který vyhrál cenu pro nejlepšího brankáře sezony 2014. 

Děkujeme fa-
nouškům za přízeň 
a zveme Vás na 
první náš zápas, 
který i zároveň 
otevírá novou se-
zonu. Začínáme 
v sobotu 5. září 
2015 v 10:00 hod. 
v Příbrami, hala 
Vavex. Více infor-
mací na www.
f a c e b o o k . c o m /
Kentauři NK. 

 
Kentauři NK 
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Stavební firma ZAREST nabízí: 

  zemní práce JCB 4CX 
•     bourací kladivo 
•     závoz a odvoz materiálu 

  montáž odvětraných fasád  
•     dřevěné 
•     deskové – cembonit 

                                        max desky 
                                        TRESPA 

•     zavěšená keramika 

vyřízení veškerých povolení ve výstavbě 
 
 
     Tel.:  607 207 661    
                602 194 323    
      E-mail: vondrak@zarest.cz 
      www.zarest.cz   
 


